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Kristine Hein var ikke til stede.

1 Godkjenninger og valg av referent

1.1 Valg av referent
Sekretær valgt til referent.

1.2 Godkjenning av innkalling
Innkalling godkjent.

1.3 Godkjenning av dagsorden
Dagsorden godkjent.

2 Saksliste

2.1 Valg av ny bedriftsansvarlig
Det blir vedtatt at Nora ikke lenger er med i Matematisk fagutvalg, siden hun er på utveksling. Eva Steine Dahl
blir valgt til ny bedriftsansvarlig ved akklamasjon.

2.2 Emneevalueringer
Alle har fått sendt ut nettskjemaene. Vi fortsetter i gruppene som vi har hatt, går gjennom dataene, og
oppsummerer hovedtrekkene på maksimalt én A4-side. Etterpå sendes det ut sammen med besvarelsene til
fagutvalgslista på e-post, og videre til undervisningsutvalget. Dersom under 3 personer svarer på nettskjema,
evalueres ikke kurset. Fristen til rapporten er neste fagutvalgsmøte.

2.3 Bedriftspresentasjoner
2.3.1 SSB

Nora har sendt epostkorrespondansen hun har hatt til Eva, slik at Eva er oppdatert på dette. Arrangementet
blir 15. februar. Eva skal ta videre kontakt med SSB for å høre litt om rammene rundt arrangementet.

2.3.2 BEKK

Sissel informerer muntlig om forrige bedriftspresentasjon i BEKK, og skal sende epostkorrespondanse til den nye
bedriftsansvarlig. Fagutvalget var fornøyde med BEKK sitt forslag til foredrag.



2.4 PopMat
Det blir PopMat-foredrag neste torsdag. Foredraget skal vare mellom 45 og 50 minutter, og begynner mellom
16.15 og 16.30. Det skal føres opp i beskrivelsen på Facebook at det blir pizza og brus. Simon og Paul bestiller et
par dager i forveien.

2.5 Skap
Paul foreslår at vi nå ikke klipper skap før til våren igjen, på grunn av totalrenoveringen. Derimot er tanken at
vi skal henge opp lapper der det står at alt som ikke er fjernet innen en viss dato blir konfiskert. Magnus skal
klippe Kristine Heimdals skap.

2.6 Lesesalsplasser høst 2017 og vår 2018
6. - 12. etasje skal totalrenoveres i ett år, og det er ennå ikke klart hva som vil skje med lesesalsplasser. Fagutvalget
og administrasjonen har purret på fakultetet, uten å få svar. Andre messanin i VB skal sannsynligvis reserveres
til masterstudenter det året, det vil da ikke være faste plasser, men det vil kunne være skap man kan låse inn
ting i. Bjørn foreslår at vi kan høre med HF hva de har gjort det året som de pusset opp, Søren skal prøve å finne
ut av det. Planen er at fagutvalget sender en ny purring til fakultetet, og hvis man fortsatt ikke får svar drar
representanter fra fagutvalget på visitt til kontoret til den som driver med eiendomsforvaltning på fakultetet.

2.7 Planlegging av semesteret
Det blir PopMat og to bedriftspresentasjoner som diskutert over. Det blir mattefrokost 28. februar. Hytteturen
diskuteres nedenfor. Fagutvalget skal holde quiz på sommerfesten.

2.8 Møter siden sist
2.8.1 Instituttstyret 15.12.16

Det ble ansatt en ny førsteamanuensin innenfor PDE-er. Budsjett ble gjennomgått, og det blir litt mer penger til
postdoc-er og stipendiater. Det er forventet at det blir mindre forskningsmidler til Matematisk institutt fremover,
siden instituttet har fått mer enn forventet årene som har vært. Den gamle fyrkjelleren under Matematisk
institutt skal endres til en stor mekanikklab med bølgebasseng og andre ting. Det blir nytt instituttstyremøte 26.
januar.

2.9 Neste MFU-møte
Neste møte blir satt til å være torsdag 2. februar, 16.15 i møterommet i 11. etasje.

3 Eventuelt

3.1 RealKarriere 9. februar
Vår eminente leder oppfordrer fagutvalget til å hjelpe til.

3.2 MIT-Hyttetur
Det koster 3500 kroner å leie hytta, og 180 kroner per person i tillegg. Paul skal forhøre seg med administrasjonen
om å få dekket noe av dette.



3.3 Motlys
Faktura har forfalt uten at vi har fått penger for dette, Luca tar tak i det.

3.4 MNSU
På neste møte i MNSU skal digitale kompendier diskuteres. De fleste er positive til det, men det er alltid noen
studenter som ønsker å ha det på papir og dermed vil ha det på akademika. Akademika ønsker ikke å ha det
tilgjengelig på nett samtidig som de selger det. Bjørn skal informere om reprosentralen.
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